



Ref : ADM/LMN/2020/3 : المرجع
Date: 21/10/2020 : التاريخ

MARINE LOCAL NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : North Yas Slipway, Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : منزل شمال ياس، جزيرة ياس، أبوظبي

Subject : Closing Down the North Yas Slipway for Development

الموضوع : اغلاق منزل شمال ياس للتطوير

In order to allow AD Maritime to serve the users in a better quality and provide the proper infrastructure to enhance your experience in using AD Maritime facilities, North Yas Slipway will be closed from 20th October to 31st December 2020, for enhancement of the slipway depth and provide floating pontoon to ensure safe boarding to the boats and Jet Skis.

نلفت عنايتكم بأن أبوظبي البحرية في صدد اغلاق منزل شمال ياس من 20 أكتوبر إلى 31 ديسمبر 2020 ، وذلك لزيادة عمق المنزل و توفير رصيف عائم لضمان صعود آمن للقوارب والدراجات المائية. مما يسمح لأبوظبي البحرية خدمة مستخدمي الممرات المائية بجودة أفضل وتوفير البنية التحتية المناسبة لتعزيز تجربتكم في استخدام المرافق البحرية.

Therefore, All waterways users are advised not to use the North Yas Slipway and switch to the nearest open Slipway.

وعليه يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية بعدم استخدام منزل شمال ياس والانتقال إلى أقرب منزل مفتوح.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



أبوظبي البحرية
ABU DHABI MARITIME

